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Protokół nr 6/2019  

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu  23 kwietnia 2019 r.  w Urzędzie Miasta Inowrocławia,   

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 
 

Czas  trwania posiedzenia 9.00 – 9.50. 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Piński Grzegorz    – Przewodniczący Komisji 

2. Bętkowski Jacek    – Członek Komisji 

3. Jaskulska Danuta    – Członek Komisji 

4. Mrówczyński Jarosław  – Członek Komisji 

5. Szymański Dobromir    – Członek Komisji 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia, 

2. Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej, 

3. Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Środowiska i Rolnictwa. 
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji, 

który  zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji  uczestniczy 

5 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokółu nr 5/2019 posiedzenia Komisji. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2018 r. 

5. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej Inowrocławia za 2018 r.  

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
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głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokółu nr 5/2019 posiedzenia Komisji. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 5/2019 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2018 r. 

 

Pani Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta:  

Pani Skarbnik przedstawiła członkom Komisji:  

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2018 r.;  

- Sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2018 r. przez Kujawskie 

Centrum Kultury;  

- Sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2018 r. przez Bibliotekę 

Miejską im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu;  

- Informację o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2018.  

(Sprawozdanie wraz z ww. dokumentami stanowić będzie załącznik do 

protokółu sesji Rady Miejskiej Inowrocławia).  

 

Ponadto poinformowała, że Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta 

Inowrocławia za 2018 uzyskało pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy.  

 

Pytań i dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek o pozytywne 

zaopiniowanie przedłożonych i omówionych przez p. Skarbnik sprawozdań  

z wykonania budżetu za 2018 r.:  

 

1) Sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2018 r.: 

 

głosowanie:  za – 5, przeciw - .0, wstrzym. się – 0.  

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska 

podjęła uchwałę nr 5/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu Sprawozdania  

z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2018 r.   

 

2) Sprawozdania z wykonania planu finansowego za 2018 r. przez 

Kujawskie Centrum Kultury:  
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głosowanie:  za – 5, przeciw - .0, wstrzym. się – 0.  

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska 

podjęła uchwałę nr 6/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu Sprawozdania  

z wykonania planu finansowego za 2018 r. przez Kujawskie Centrum Kultury. 

 

3) Sprawozdania z wykonania planu finansowego za 2018 r. przez 

Bibliotekę Miejską im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu: 

 

głosowanie:  za – 5, przeciw - .0, wstrzym. się – 0.  

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska 

podjęła uchwałę nr 7/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu Sprawozdania  

z wykonania planu finansowego za 2018 r. przez Bibliotekę Miejską im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu.  
 

4) Informacji o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 

2018: 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - .0, wstrzym. się – 0.  

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska 

podjęła uchwałę nr 8/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu Informacji o stanie 

mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2018. 

 

Ad 5. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej Inowrocławia za 2018 r.  

 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia:  

Pan Komendant przedstawił sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej 

Inowrocławia za rok 2018. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokółu. 
 

Pytania i dyskusja. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Do przedłożonego nam materiału nie mam żadnych uwag. Straż Miejska jest  

w naszym mieście widoczna. Są osoby, które uważają inaczej, ale żeby każdy 
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był zadowolony, to taki strażnik by musiał stać przy każdym bloku,  

a wiemy, jaki jest stan etatowy. Dobrze, że działa u nas monitoring, bo dzięki 

temu wiele osób, które łamie prawo jest przyłapanych i dostają mandaty. 

Chciałbym tylko zapytać, czy strażnicy miejscy mają letnie mundury? 
 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia:  

Mają. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Chodzi mi o te ciężkie buty… 
 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia:  

Do umundurowania, które noszą, muszą być te ciężkie buty, które mają. Jeżeli 

chodzą w mundurze wyjściowym, to mogą mieć półbuty. Nie słyszałem żeby 

narzekali… 

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Nie skarżyli mi się, sam to zauważyłem. 

 

Danuta Jaskulska: 

Ostatnio widziałam na portalu internetowym interwencję Straży Miejskiej na 

grillu w Solankach. Czy to są takie nagminne zdarzenia, często to się zdarza?  

 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia:  

Dosyć często. Ten grill jest objęty monitoringiem miejskim i w razie potrzeby 

reagujemy. Chodzi głównie o spożywanie tam alkoholu, bo przypominam, że 

zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, jest w Inowrocławiu zakaz spożywania 

alkoholu w miejscach publicznych.    

 

Danuta Jaskulska: 

Czytałam opinie, że nie wszyscy są zadowoleni z tego zakazu, bo jak jedzą 

grilla, to chcieliby do tego wypić piwo.  
 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia:  

Jedni są za, inni są przeciw. Jest możliwość prawna zrobienia tego, bo może być 

wywołana uchwała Rady i  jakiś obszar wyznaczony, gdzie można spożywać 

alkohol, można też określić do ilu procent może być ten alkohol. Odnosząc się 

do tych interwencji, to dochodzi do wyrywania ławek, śmiecenia, brudzenia. 

Różnie bywa.  
 

Jacek Bętkowski: 

Ostatnio mówił p. Komendant, że wystąpił o zabezpieczenie dodatkowego etatu 

do obsługi monitoringu. Czy zostało to zrealizowane? 

 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia:  

W 2019 r. mam jedną osobę więcej zatrudnioną, ale na stanowisku urzędniczym.  
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Jacek Bętkowski: 

Czy jest możliwość zabezpieczenia w weekendy większej ilości strażników  

w Solankach? Pytam o to, bo rowerzyści jeżdżą wręcz między osobami 

spacerującymi i stwarzają duże zagrożenie. Uważam, że częstsze przebywanie 

strażników w Solankach ograniczy te niebezpieczne sytuacje.  

 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia:  

My to robimy. Na pewno jest nas tam więcej w ładne, słoneczne dni, bo jak 

pada deszcz, to w Solankach nie ma dużo ludzi. W ubiegłym roku mieliśmy tam 

też patrole mieszane, czyli strażnik i policjant i w tych godzinach najbardziej 

newralgicznych ten patrol był. Myślimy też razem z Komendantem Policji, żeby 

taki patrol uruchomić też latem. 
 

Dobromir Szymański: 

Mam taką uwagę, Dobrze, że p. Komendant widzi to, że może być taka 

możliwość, bo dużo osób młodych zgłaszało, że  jak grill, to i piwo…  

Bym postulował, i jako młody człowiek będę walczył o ten teren zwolniony  

z zakazu picia. Wydaje mi się, że warto by spróbować. Mamy Straż Miejską, 

która mogłaby tam jeździć z patrolami i wtedy byśmy zobaczyli, jak to by 

wyglądało. Często ludzie młodzi robią coś na przekór i jak jest zakaz, to właśnie 

robią odwrotnie. Ja bym był za tym, żeby znieść ten zakaz.  Druga kwestia to, 

dlaczego tam nie ma toalety. Tam jest dużo ludzi, jest grill, powinna być toaleta.  

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Środowiska i Rolnictwa: 

Jest tam toaleta przenośna typu toi toi. 
 

Dobromir Szymański: 

Przekazuję to, co jest mi zgłaszane przez mieszkańców… 

 

Innych pytań nie było. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem Sprawozdania z działalności Straży 

Miejskiej Inowrocławia za rok 2018? 
 

głosowanie:   za  - 5, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska 

podjęła uchwałę nr 9/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu Sprawozdania  

z działalności Straży Miejskiej Inowrocławia za rok 2018. 
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Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  bezdomności zwierząt domowych 

na terenie Miasta Inowrocławia na 2019 r. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja. 

 

Jacek Bętkowski: 

W wielu miejscach naszego Miasta są takie punkty, w których dokarmiane są 

koty. Czy tym dokarmianiem zajmuje się tylko i wyłącznie Miasto, czy też 

jakieś inne instytucje? 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

Mamy Stowarzyszenie „Kocia Dolina”, ale to jest inne dokarmianie, bo p. radny 

pewnie mówi o tym dokarmianiu przy blokach mieszkalnych. To jest plaga, ale 

to nie jest  nic z nami związane. Często to zgłaszaliśmy… 

 

Jacek Bętkowski: 

Mówię o tym, bo mieszkańcy zwracają się z prośbą żeby coś z tym zrobić, bo 

pojawiają się różnego rodzaju insekty… Przy naszych obiektach podejmujemy 

działania, ale nie możemy tego robić przy innych obiektach. Nie neguję tego 

dokarmiania, ale coś z tym trzeba zrobić, bo tam jest wszystko, mieszkańcy 

wyrzucają wszystko… 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

Mieszkańcy dokarmiają swoimi odpadkami nie tylko koty. Na jednym z osiedli 

pojawiają się też szczury, bo mieszkańcy wyrzucają swój obiad i to potem 

gnije… 

 

Jacek Bętkowski: 

A sterylizacja kotów? Kto się tym zajmuje? 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

My mówimy o sterylizacji, kastracji kotów bezdomnych. Nie innych kotów, 

tylko bezdomnych. Takie kotki są odławiane i weterynarz je sterylizuje i są 

wypuszczane w miejscach, gdzie one przebywają. Nie ma natomiast możliwości 
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sterylizowania, czy kastrowania kotów prywatnych, które mają swoich 

właścicieli. 
 

Jacek Bętkowski: 

Co można jeszcze zrobić, żeby zachęcić mieszkańców do zabierania zwierząt  

ze schroniska? Może warto pomyśleć o pogadankach w szkołach,  

przedszkolach, można też organizować jakieś wystawy. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej,  

Środowiska i Rolnictwa: 

Podejmujemy wiele działań w tym kierunku. Był zorganizowany festyn, 

podajemy na bieżąco informacje na facebooku, także w Informatorze „Nasze 

Miasto Inowrocław” są zamieszczane zdjęcia piesków, a od tego roku jest też 

wolontariat i pieski są wyprowadzane. Jaką mamy zachętę? Zachętę mamy  

w podatku od psa, bo osoby które biorą pieska ze schroniska, są zwolnieni  

z opłat.  
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt domowych na terenie Miasta Inowrocławia na 2019 r.? 
 

głosowanie:   za  - 5, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska 

podjęła uchwałę nr 10/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały  

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt domowych na terenie Miasta Inowrocławia 

na 2019 r. 
 

Ad 7. Sprawy bieżące.  
 

Nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Grzegorz Piński 

 
 

Protokółowała 

Dorota Trojanowska 


